



Xin Du

Shanghai

+86 21 6080 0320
xin.du@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- Technology, media and telecoms
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Xin Du practiced at a well-known PRC law firm and was a senior M&A legal counsel at a PRC Internet giant.

Ms. Du specializes in venture capital and private equity investment, mergers and acquisitions, capital market transactions, and general corporate matters. She has extensive experience and expertise in various industries such as Internet, information technology, entertainment, consumer goods, intelligent manufacturing, smart transportation, new energy vehicles, healthcare, etc.

Ms. Du has represented numerous fast-growing startups in their equity financing, asset and business restructuring, share incentive matters, etc. and advised them in their routine legal affairs. She has also provided full legal services to many top-tier investment funds, MNCs, strategic investors, and other institutional clients in their venture capital investment and acquisition deals.

EDUCATION

Ms. Du graduated from Shanghai International Studies University with an LL.B. degree, and later received her LL.M. degree from The University of Texas at Austin.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



杜昕

上海

+86 21 6080 0320
xin.du@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 一般公司事务

工作经历

加入汉坤律师事务所之前，杜昕律师曾就职于国内知名律师事务所，并曾在一家国内顶级互联网公司从事投资并购法务工作。

杜律师专长于风险投资、私募股权融资、兼并收购、境内外资本市场业务及一般公司事务，在互联网、信息技术、文化娱乐、消费品、智能制造、智慧出行、新能源汽车、医疗健康等行业领域积累了丰富的经验。

杜律师代表众多快速成长的创业企业完成其股权融资、资产与业务重组、股权激励等事项，同时为其提供日常法律事务咨询。杜律师也曾为多家知名投资基金、跨国企业、战略投资人等机构客户在其风险投资、兼并收购等交易中提供全程法律服务。

教育背景

杜昕律师毕业于上海外国语大学，并取得法学学士学位，后赴美国就读于德克萨斯大学奥斯汀分校，并取得法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文